
Den norske kirke 
Kirkelig fellesråd i Bærum 

 

Protokoll 
 

Møte i: Kirkelig fellesråd i Bærum 

Sted: Fellesrådets lokaler i Sandvika  

Dag: Torsdag 5. mars 2020 
 

 

Til stede: Berit Kristiansen (Helgerud sokn) 
 Steinar Sannes (Lommedalen sokn) 

 Lars Petter Haugen (Eiksmarka sokn) 

 Eirik Haaversen (Haslum sokn) 
 Jorulf Silde (Jar sokn) 

Ragnar Høeg (Østerås sokn) 

 Kristin Skarning Eriksson (Tanum sokn) 

 Tormod Næss (Bryn sokn) 
 Per Holdø (Høvik sokn) 

Linn Vad Githmark (Fornebulandet sokn) 

 Gunnar Næsheim (geistlig representant) 
  Arnulf Harald Myklebust (Bærum kommunes representant) 

Fra adm:  kirkeverge Astrid Holmsen Krogh (sekretær) 

  
Forfall: Jostein Grosaas (Fornebulandet sokn)  

 

I tillegg møtte Kari Krohn i sakene 10/20, 11/20 og 13/20.  

 
 

 

Saksliste 

 
FR 10/20   Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak:   Fellesrådet godkjenner utsendt innkalling og saksliste 

 
 

 

FR 11/20   Godkjenning av protokollen fra 23. januar 2020 

Vedtak:   Protokoll fra fellesrådsmøtet 23. januar godkjennes. 
 

 

 
FR 12/20   Fokus på menighetene Jar og Bryn 

  Orienteringene fra menighetene følger en mal der blant annet 

disse punktene er vektlagt. 
   

- Hva fungerer spesielt bra i menigheten nå? 

- Hva har fungert mindre bra i siste periode? 

- Hvilke spesielle utfordringer har menigheten? 
- Spesielle momenter som bør løftes fram. 

 

Vedtak:  Fellesrådet tar orienteringene fra de to menighetene til 
etterretning. 
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FR 13/20   Årsregnskap 2019 for Kirkelig fellesråd i Bærum 
Før gjennomgang av årsregnskapet fikk fellesrådet en 

gjennomgang av hovedprinsipper i kirkeregnskapet. 

 
Årsregnskap 2019 ble gjennomgått av økonomisjef Kari Krohn.  

 

Vedtak:  Kirkelig fellesråd i Bærum godkjenner framlagte årsregnskap 
2019 og oversender dette til revisor.  

 

 

FR 14/20   Årsmelding 2019 for Kirkelig fellesråd i Bærum 
  Årsmeldingen ble gjennomgått 

  Årsmeldingen mangler fortsatt noen detaljer, men ble lagt fram 

for fellesrådet til diskusjon og godkjenning. 
 

  Flg. innspill framkom i diskusjonen: 

- Få med noe om Bærum tro-og livssynsforum 
- Det hadde vært interessant å se dåpstall og prosent målt 

opp mot foreldrenes medlemskap i Dnk – heller det enn 

prosent opp mot antall født 

- Er det mulig å få noe mere inn om ungdomsarbeid 
- Tydeliggjør at MR og FR er sidestilte organ 

- Det er en høy turnover i fellesrådet – dette er 

bekymringsfullt  
- Nøkkeltall: Ønske om å få inn innbyggertall for soknene 

- Refleksjoner vedr HMS-mål – skrive noe om dette 

- Side 34: Slutt-tallene 
- Side 25: Fargene på fordelingen fagstillinger/adm.stillinger 

   

Vedtak:  Årsmelding 2019 godkjennes med de tillegg som framkom i 

møtet. Arbeidsutvalget godkjenner til slutt det siste utkastet 
før oversending til kommunen. 

 

   
FR 15/20   Budsjettsøknad 2021 til Bærum kommune 

  Utkast til budsjettsøknad for 2021 til Bærum kommune ble 

diskutert.  

 
  I fellesrådets diskusjon kom bl.a. følgende innspill: 

- Ønske om å få inn noe om kirkene /signalbyggene som vi 

mangler i Bærum; Fornebulandet og Sandvika 
- Tydeliggjøre at kirken må være der hvor folket er – kan 

kirken være tydeligere til stede der de nye møteplassene i 

kommunen etableres? 
- Menighetshuset på Haslum er for dårlig på alle vis – kunne 

det heller etableres en møteplass på Bekkestua? 

- Drift – søknad om stillinger – det må være samsvar mellom 

de to søknadene mht årsbeløp 
- Er det mulig med en spleisetenkning mht noen av 

stillingene? 

- Det ble stilt spørsmål om hvor behovet for nye 
diakonressurser er størst - Bekkestua-området eller 

Lommedalen? 
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- Kirkens tilstedeværelse i et vekstområde er viktig. Dessuten 

må se på kirkens tilbud til nye grupper. 

- Enighet om å bytte på rekkefølgen mht søknad om midler til 
diakonistilling/prosjektstilling 

- Søke om kr 400 000 til prosjekstillingen (endre beløpet) 

Begrunne søknaden også i tilgjengelighet – på Høvik ligger 
det godt til rette kommunikasjonsmessig 

- Kan noen MR se på muligheten for å gi noe støtte til 

prosjektstillingen? 
    

 

Vedtak: 1. Kirkelig fellesråd i Bærum godkjenner budsjettsøknad 2021 

til Bærum kommune. 
 2. Bytte på rekkefølgen av stillingene det søkes midler til. 

 3. Fellesrådet ønsker å nedsette et utvalg for å se på kirkens 

tilstedeværelse i Bærum. Mandat og budsjett for dette arbeidet 
må behandles i fellesrådet. 

 

 

 

FR 16/20  Avtale med Bærum kommune – gravplassene  
Forvaltningsansvaret for kirkegårdene i Bærum har siden 2008 

vært overført fra Kirkelig fellesråd i Bærum til Bærum 

kommune. Sist avtale ble inngått i januar 2012 med 
ikrafttredelse fra 1.1.2013. 

 

Fellesrådet ble orientert om avtalen.  
 

Vedtak:  Avtale mellom Kirkelig fellesråd i Bærum og Bærum kommune 

om overføring av forvaltningsansvaret for gravplassene i 

Bærum kommune, tas til orientering.  

 

 

 

FR 17/20  Bruk av Haslum kirke til utensokns begravelser 
Vi viser til FR-sak 27/18 (vedlegg 6). 

I prøveperioden 1.5.18-30.4.20 har det vært åpnet for at 

medlemmer av Dnk i Bærum kan velge å ha kistebegravelse i 

Haslum kirke, uavhengig av hvor selve gravleggingen skal 
finne sted. 

 

I årene 2018 og 2019 var det henholdsvis 28 og 16 
begravelser/bisettelser i Haslum kirke. Av disse var 4 hvert år 

for utensokns medlemmer av Dnk i Bærum. 

 
Arbeidsutvalget har diskutert saken. De ønsker at saken skal få 

en bredere behandling, og at flere problemstillinger vedrørende 

kirkelige seremonier kan bli belyst. 

   
Vedtak:  Prøveperioden mht kistebegravelser i Haslum kirke for 

medlemmer av Dnk i Bærum forlenges fram til 31.12.2020.  

  Fellesrådet ønsker å få en bredere behandling av ulike 
problemstillinger vedrørende kirkelige seremonier, og ber om 

at det blir gjort til rådets desembermøte i 2020.   
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FR 18/20  Varsel om planoppstart – Fornebu – Fornbu Sør – felles 

plan 

Bærum kommune varsler nå oppstart av arbeid med plan for 
Fornebu sør, planprogram med byplangrep, sakID 20/786. 

Lenke til kommunens info: 

https://www.baerum.kommune.no/globalassets/h-1.pdf 

 

Hensikten med planarbeidet er utarbeiding av planprogram for 

området som blant annet inneholder «kirketomten» ved 
Fornebu S. 

 

Vedtak:  Fellesrådet gir ikke noen innspill i denne omgang. 

 
 

FR 19/20   Referatsaker og kirkevergens orienteringer 

  - Referatsakene kan leses på fellesrådets internettsider. 
 - Kirkevergen orienterte om følgende saker:  

 - Ansettelser og utlysninger 

 - Overtakelse av tjenester fra kommunen 
  Driftsteknikere 

  Avtaler med ulike firmaer 

  Økonomi 

 - Fraværsstatistikk for KfiB 
 - Beredskapsarbeid – spesielt ifm Koronaviruset 

 - Nye kontorlokaler i Sandvika  

 
 

 

FR 20/20   Eventuelt 

Følgende to saker ble løftet fram av fellesrådsrepresentantene: 
- Ekstra menighetsblad i Bryn med tema barnedåp – mulighet 

for flere å være med på dette/deler av dette 

- Nyinnflyttere i Bærum – det er viktig å ha fokus på dette i 
fellesrådets strategiske arbeid 

 

 
 

 

Sandvika, 5. mars 2020 

 
 

 

 
 

Berit Kristiansen (sign.)      Astrid Holmsen Krogh 

leder fellesrådet       kirkeverge 
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